
Aan: College van B&W
Van: Fractie SP,  Edwin Koster
Betreft: Rode Torenbrug
Datum: 25 september 2013

Geacht college,

In het kader van artikel 45 van het reglement van orde voor de gemeenteraad wil ik namens de
SP vragen stellen over de kosten van de Rode Torenbrug.

Inleiding
Onlangs is de raad geïnformeerd over de over het onderzoek naar de vervormingen van de 
Rode Torenbrug. De kernboodschap is dat een verrichte onderzoeken naar de schuldvraag niet
hebben geleid tot overeenstemming over de schuldvraag en dat er nog steeds discussies zijn 
tussen betrokken partijen. Om uit de impasse te geraken is nu besloten om een externe 
deskundige in te huren om een oordeel te geven over de oorzaak en daarmee inzichtelijk te 
krijgen welke partij verantwoordelijk is voor de schade. Tevens wordt gemeld dat de Rode 
Torenbrug gesloten blijft vanwege juridische en bouwtechnische redenen tot het herstel van 
de afwijkingen is uitgevoerd. Dat lijkt de opmaat voor juridisch touwtrekken waarbij pas na 
een uitspraak van de rechter wordt overgegaan tot herstel van de brug. 

Dit alles brengt mij bij de volgende vragen:
 Wat is de uiterste datum waarom de Rode Torenbrug volgens het stadsbestuur open moet 

zijn (ook gezien de wijzigingen van de routes van buslijnen en de herinrichting van de 
Pannekoekendijk)? Welke harde deadline heeft het college zich gesteld? Op welke termijn 
verwacht het college dat het herstel van de werkzaamheden kunnen worden uitgevoerd?

 Kan het college een overzicht geven van de kosten van de Rode Torenbrug, uitgesplitst in 
voorbereidingskosten, aanlegkosten, uitvoeringskosten, ambtelijke inzet, externe inhuur, 
juridische kosten, cofinanciering etc.? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat zijn tot op heden de
totale kosten van de aanleg van de Rode Torenbrug en welke kosten zijn er nog te 
verwachten (zowel in het meest positieve als meest negatieve scenario)?

 Kan het college een inschatting geven van de kans waarop kosten zijn te verhalen op 
externe partijen?

 Heeft het niet open kunnen stellen van de Rode Torenburg invloed op andere projecten? Zo
ja, welke projecten en wat zijn de precieze gevolgen?

Met vriendelijke groet,

Edwin Koster
SP Zwolle


